
Бошко Томић 

Питање постављено Федералном министарству пољопровреде, водопривреде и 

шумарства: „Да ли Министарство има Правилник о заштити шума од поткорњака и шта 

ће учинити на заштити четинара, с обзиром да је већ примјетно да долази до сушења 

ове врсте дрвећа?“ 

 


